[bookmark: _GoBack]第二屆澳門節日文化禮品創作大賽
參賽報名表格
註：請把此檔案命名為參賽者的身份證譯音名-如chantaiman
 申請組別：
□   學生組 Student Group	□  公開組   Open Group

	姓名
Name
	中文 Chinese：
	
	英文 English：

	身份證明文件類型及號碼
Credential type & number
	
	

	出生年份
Year of Birth
	
	所屬學校/職業
School Attending or
job category
	

	聯繫電話
Contact Number
	

	聯繫郵箱
Email
	

	隊員姓名 (如有)
Name of teammate (if have)
	中文 Chinese：
	
	英文 English：
	

	隊員姓名 (如有)
Name of teammate (if have)
	中文 Chinese：
	
	英文 English：
	

	· 本人聲明保證參賽作品自行創作，如有不實願負一切法律上責任，並遵守評選結果，絕無異議
I hereby declare that this entry is entirely my own work and creation. Should there be any dishonesty, I shall bear all legal responsibilities and shall comply with the selection results, no objection would be raised.

	作品名稱
Title of the works
	 


	參賽主題：
Competition theme

	□   宗教風俗 Faith       □  節日盛事 Festival events 
□ 澳門回歸 Transfer of sovereignty over Macau

	作品所代表的類型
Represents the item
(詳細請參考活動章程的參賽須知的報名需知的d項)
(For details, please refer to item “d” of the competition rules)

	 舉例：　澳門魚行醉龍節

	作品理念 (100 字內)
Design Concept （In 100 words）


註：請詳閱活動章程，確認同意後請提交報名表，個人資料僅作是次活動之用，本會保留是次活動的解釋權及最終決定權。
[image: ]
Note: Please read the competition charter carefully, Personal information provided in this form will be used solely for arranging the activities. After submitting the registration form to confirm consent, Our Association has the final interpretive and decisive rights
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